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SK.0002.10.2011 
 

Protokół nr X/11 
z sesji Rady Gminy Stare Pole 
z dnia 26 października 2011 r. 

 
Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad. 
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

− Przewodniczącego Rady Gminy, 
− Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 
− Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
− Przewodniczącej Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 
− Radnych, 
− Wójta Gminy. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczenia przyznawanego w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu jego przyznawania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Stare Pole.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

wprowadzenia zwolnień na 2012 r.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek od środków transportowych na 

2012 r.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Straży Gminnej. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 

2018. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy. 
15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Zespołu Szkół w Starym Polu za rok 

2010/2011. 
16. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
18. Komunikaty. 
19. Zatwierdzenie protokołu nr IX/11 z sesji Rady Gminy z dnia 27 września 2011 r. 
20. Zamknięcie sesji Rady Gminy.  
 
 
Ad.1. 

O godzinie 1500 Przewodniczący Rady Gminy otworzył X sesję Rady Gminy 
odbywającą się w sali narad Urzędu Gminy. Przywitał wszystkie zebrane osoby.  
Przewodniczący Rady powitał i przedstawił nowego komendanta hufca Stare Pole Pana 
Sebastiana Szydłowskiego. 
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Ad.2. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, iż sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. 
 
Ustawowy skład rady    - 14 
Obecnych  - 10 
Nieobecnych   - 4 
 
Pan Marek Czubiński został pozbawiony mandatu radnego zgodnie z zarządzeniem 
zastępczym Wojewody Pomorskiego. 
Nieobecni radni to: Pan Ireneusz Dziura, Pan Wiesław Kujawa (usprawiedliwił swoją 
nieobecność wcześniej), Pan Jarosław Szturmowski, Pan Andrzej Tomczyk. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie punktu 6a. o brzmieniu „Podjęcie 
uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego. 
Propozycja została przyjęta jednogłośnie – 10 za, 4 osoby nieobecne. 
W związku z powyższym porządek kształtował się następująco: 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad. 
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

− Przewodniczącego Rady Gminy, 
− Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 
− Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
− Przewodniczącej Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 
− Radnych, 
− Wójta Gminy. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
6a Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 
podatku rolnego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczenia przyznawanego w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu jego przyznawania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Stare Pole.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

wprowadzenia zwolnień na 2012 r.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek od środków transportowych na 

2012 r.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Straży Gminnej. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 

2018. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy. 
15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Zespołu Szkół w Starym Polu za rok 

2010/2011. 
16. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
18. Komunikaty. 
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19. Zatwierdzenie protokołu nr IX/11 z sesji Rady Gminy z dnia 27 września 2011 r. 
20. Zamknięcie sesji Rady Gminy.  
 
Ad.3. 

Na sekretarza obrad wybrano jednogłośnie Panią Jadwigę Staniszewską. Za jej 
kandydaturą głosowało 10 radnych, 4osoby nieobecne. 
   
Ad.4. 
Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

1. Przewodniczący Rady Gminy: 
− udział w uroczystościach obchodu święta Edukacji Narodowej; 
− udział w otwarciu roku kulturalnego w GOKiS; 
− udział w spotkaniu ewaluacyjnym w Zespole Szkół. 

2. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej: 
jedno posiedzenie poświecone uchwałom dzisiejszej sesji; Komisja Rewizyjna jest jedyną 
komisją, która nie zgadza się na rozwiązanie Straży Gminnej. 

3. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: 
− jedno posiedzenie komisji poświęcone uchwałom dzisiejszej sesji; 
− posiedzenie w sprawie podatku rolnego; Przewodniczący komisji poprosił 

radnych, aby obniżyli stawkę podatku rolnego; 
− udział w otwarciu roku kulturalnego w GOKiS. 

4. Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych:   
− jedno posiedzenie komisji poświęcone uchwałom dzisiejszej sesji; 
− udział w spotkaniu ewaluacyjnym w Zespole Szkół; 
− udział w otwarciu roku kulturalnego w GOKiS. 

5. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
6. Sprawozdanie Wójta zostało złożone na piśmie. Nie zgłoszono żadnych uwag ani 

zapytań do przedstawionych w nim informacji. 
 
Ad.5. 

W wystąpieniach sołtysów głos zabrał Janusz Tuleja – sołtys Ząbrowa, który 
podziękował Wójtowi, Przewodniczącemu Rady, radnym, radnym powiatowym za naprawę 
dróg w Ząbrowie. Dodał, że jest niedosyt, bo w środku wsi została nawierzchnia brukowa. 
Ponadto poinformował, że jest dziura zrobiona pomiędzy chodnikiem a drogą od krzyżówki 
do boiska. 

Pan Kazimierz Woś – sołtys Starego Pole przekazał prośbę mieszkańców białego 
bloku przy ulicy Marynarki Wojennej (pierwszy dom w kierunku Malborka), aby zrobić 
przejście dla pieszych.  
Radny Krzysztof Piekart dodał, że mieszkanka tego bloku zwróciła mu uwagę, aby zrobić tam 
przejście dla pieszych. 
Radna Jadwiga Staniszewska poinformowała, że ci mieszkańcy zaczepili drogowców w tej 
sprawie. Drogowcy kazali im się do Wójta zwrócić.  
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Ad.6. 

W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrał Radny Paweł Kurkowski, który 
poinformował, że są skargi na przejeżdżające i stojące tiry przy ulicy Jana Pawła. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
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W tym punkcie posiedzenia przybył radny Ireneusz Dziura. Liczba radnych zwiększyła się do 
11 osób. 
 
Ad.6a. 
 Głos zabrał Wójt, który poinformował, że przed dzisiejszą sesją odbyło się spotkanie 
w sprawie podatku rolnego. Prezes GUS ustanowił średnią cenę 1 kwintala żyta na wysokości 
74,18 zł. Proponuje się obniżyć maksymalną stawkę do kwoty 65 zł za 1 kwintala.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr X/74/2011 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 
podatku rolnego została podjęta jednogłośnie – 11 za, 3 osoby nieobecne. 
Stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.7.  

Głos zabrała Pani Wanda Łapacz, która poinformowała, że przedmiotowa uchwała 
została omówiona szczegółowo na wszystkich komisjach. Uwag nie wniesiono. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr X/75/2011 w sprawie określenia rodzaju świadczenia przyznawanego w ramach 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu jego przyznawania została 
podjęta jednogłośnie – 11 za, 3 osoby nieobecne.  
Stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
 
 
Ad.8. 

Głos zabrała Pani Wanda Łapacz, która poinformowała, że przedmiotem uchwały jest 
program współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego. Projekt został omówiony na merytorycznej komisji. 
Komisja nie wniosła uwag. Program radni otrzymali w materiałach. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr X/76/2011 w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego została 
podjęta jednogłośnie – 11 za, 3osoby nieobecne.  
Stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad.9. 

Głos zabrała Pani Lucyna Szymańska, która poinformowała, że projekt przedmiotowej 
uchwały został omówiony na wszystkich komisjach. Uwag nie wniesiono. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr X/77/2011 w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu i wyrobów 
zawierających azbest z terenu Gminy Stare Pole została podjęta jednogłośnie – 11 za, 3 osoby 
nieobecne.  
Stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.10. 

Głos zabrała Pani Skarbnik, która poinformowała, że stawki podatków zostały 
omówione na wrześniowych komisjach. Radni nie wnieśli uwag.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr X/78/2011 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
oraz wprowadzenia zwolnień na 2012 r. została podjęta jednogłośnie – 11 za, 3 osoby 
nieobecne.   
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Stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.11.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, która poinformowała, że stawki podatku od środków 
transportowych zostały omówione na komisjach wrześniowych. Radni nie wnieśli uwag. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr X/79/2011 w sprawie w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na 2012 r. została podjęta jednogłośnie – 11 za, 3 osoby nieobecne.  
Stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad.12. 

Głos zabrał Wójt, który poinformował, że ze względu na utrudnioną współpracę przez 
Komendanta Powiatowego z policją, proponuje się rozwiązać Straż Gminną. Komendant 
Wojewódzkiej Policji wyraził pozytywną opinię o rozwiązaniu straży. Straż Gminna została 
powołana w celu poprawy stanu bezpieczeństwa na terenie naszej gminy. Dodał, że Komisja 
Rewizyjna ma inne zdanie. Dodał, że Gminy nie stać na utrzymanie 2 strażników. Ponadto 
poinformował, że gdy wejdzie ustawa o utrzymaniu porządku, zajdzie potrzeba zatrudnienia 
dodatkowej osoby w Urzędzie Gminy.  
Do przedstawionych informacji zgłoszono uwag i zapytania. 
Radna Magdalena Roman miała zapytanie, czy Komendant Wojewódzki Policji zasięgnął 
opinii w sprawie straży Komendanta Powiatowego. 
Wójt odpowiedział, że opinie się zasięga zarówno przy utworzeniu jak i rozwiązaniu straży 
gminnej. Komendant Wojewódzki zasięga opinii Komendanta Powiatowego.  
Radny Mieczysław Tamaka miał zapytanie, kto będzie interweniował w sprawie porządku, 
kłopotów miedzy sąsiadami. Co dalej ze sprawami prowadzonymi przez Straż Gminną? 
Wójt odpowiedział, że od spraw sąsiedzkich jest policja. Sprawy porządkowe również będzie 
egzekwowała policja. Będzie się pisać pismo za pismem, aby policja działała. Nasze uwagi i 
spostrzeżenia będą przesyłane na policję. Komendant Straży Gminnej doprowadzi wszystkie 
sprawy do końca. Dokumentacja zostaje w archiwum Urzędu Gminy.  
Radny Jerzy Wala miał zapytanie, kto będzie sprawdzał, czy są podpisane umowy na wywóz 
śmieci. 
Wójt odpowiedział, że każda firma, która odbiera śmieci komunalne w gminie, co miesiąc 
przysyła taki wykaz, kto podpisał umowę, a kto rozwiązał umowę. Do osób, które rozwiązały 
umowę wystosowuje się pismo w sprawie podania przyczyny, dlaczego umowa została 
rozwiązana. Ten problem zostanie rozwiązany w 2013 r., gdy każdy będzie musiał płacić 
podatek od śmieci, a kosze będzie musiała gmina przekazać. 
Radny Mieczysław Tamaka miał zapytanie, czy Gmina posiada środki prawne, aby osobę 
zmusić do podpisania umowy na wywóz śmieci. 
Wójt odpowiedział, że są konsekwencje. Nawet można ukarać mandatem. 
Radna Jadwiga Staniszewska miała zapytanie o liczbę ukaranych osób do tej pory. 
Wójt odpowiedział, że wszyscy podpisywali do tej pory.  
Uchwała nr X/ 80 /2011 w sprawie rozwiązania Straży Gminnej została podjęta – 7 za, 3 
przeciw, 1 osoba się wstrzymała, 3 osoby nieobecne.  
Stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.13. 

Pani Skarbnik poinformowała, że temat został poruszony na posiedzeniach komisji. W 
dniu dzisiejszym została podpisana umowa na realizację projektu „Mały człowiek – wielkie 
możliwości – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów klas I-III w Gminie Stare Pole”. 
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W związku z powyższym zachodzi konieczność ujęcia wydatków na to przedsięwzięcie w 
WPF - kwota w 2011 roku 52.473 zł, w 2012 r. 20.962 r. Jednostką realizującą projekt jest 
Zespół Szkół Stare Pole. Zmiana polega na dopisaniu tego przedsięwzięcia do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr X/81/2011 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 - 
2018 została podjęta jednogłośnie – 11 za, 3 osoby nieobecne. 
Stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.14 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany budżetu i tak:  
1. Zwiększa się dochody o kwotę 55.800 zł, w tym: 

− dofinansowanie projektu „Mały człowiek – wielkie możliwości – wyrównywanie 
szans edukacyjnych uczniów klas I-III w Gminie Stare Pole - kwota w 2011 roku 
52.473 zł, w 2012 r. 20.962 r.; 

− wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – 3.327 zł. 
Dochody po zmianach wynoszą 15.486.876 zł.  

2. Zmiany w wydatkach: 
− zmniejszenie wydatków o kwotę 392.308 zł z tytułu inwestycji „Wykonanie 

instalacji solarnych na obiektach Zespołu Szkół i Przedszkola”; kwota 253.837 zł 
to pożyczka z BGK, 138.471 zł to środki własne; 

− zwiększa się wydatki o kwotę 52.473 zł na realizację przez Zespół Szkół projektu 
unijnego „Mały człowiek – wielkie możliwości – wyrównywanie szans 
edukacyjnych uczniów klas I-III w Gminie Stare Pole; 

− zwiększa się wydatki na realizację Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych – 3.327 zł;  

− zwiększa się dotacje dla Miasta Malbork i Elbląg z tytułu przedszkoli 
niepublicznych – 1.550 zł;  

− zwiększa się wydatki na konserwację oświetlenia ulicznego – 8.105 zł;  
− zwiększa się wydatki na zadania własne realizowane przez GOPS – 8.593 zł na 

domy pomocy społecznej, 20.000 zł na zasiłki celowe; 
− zwiększa się wydatki na koszty oświetlenia ulicznego 58.923 zł; 
− zwiększa się wydatki na dowozy szkolne o kwotę 5.800 zł;  
− zwiększa się wydatki na usługi remontowe w budynku wielofunkcyjnym – kwota 

16.500 zł – przerobienie sieci c.o. w części, której nie dotyczy projekt unijny 
(GOPS, Policja, Apteka);  

− dokonuje się przeniesienia wydatków w Zespole Szkół zgodnie z wnioskiem 
Dyrektora. 

Wydatki po zmianach wynoszą 15.062.390 zł. 
3. Zmniejsza się przychody budżetu w 2011 roku o kwotę 272.837 zł z tytułu: 

− pożyczki z LGD Spichlerz Żuławski – 19.000 zł – przesunięcie terminu spłaty do 
grudnia 2012 r. 

− planowanej do zaciągnięcia pożyczki z BGK w wysokości 253.837 zł na zadanie 
„Wykonanie instalacji solarnych na obiektach Zespołu Szkół i Przedszkola”. 

Przychody po zmianach wynoszą 961.961 zł.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr X/82 / 2011 w sprawie zmiany budżetu gminy została podjęta jednogłośnie – 11 
za, 3 osoby nieobecne. 
Stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
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Ad.15. 
Informację otrzymali radni na piśmie. Dodatkowo została ona omówiona na 

komisjach. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
 
Ad.16. 

Pierwszy głos zabrał Wójt, który dokonał analizy oświadczeń majątkowych za 2010 
rok pod kątem informacji zawartych w art. 24 h ust. 12 pkt 1-3 ustawy o samorządzie 
gminnym: 
− Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Zastępca Wójta, 6 kierowników jednostek 

organizacyjny, 1 osoba wydająca decyzje administracyjne w imieniu Wójta złożyli 
oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie;  

− nie stwierdził żadnych nieprawidłowości w analizowanych oświadczeniach. 
Dodał, że z Urzędu Skarbowego w Elblągu i US Starogardzie Gdańskim przyszły pisma, że 
złożone oświadczenia majątkowe nie wykazały nieprawidłowości. 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady powiedział, że dokonał analizy oświadczeń 
majątkowych za 2010 rok pod kątem informacji zawartych w art. 24 h ust. 12 pkt 1-3 ustawy 
o samorządzie gminnym: 
− 14 radnych złożyło oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie;  
− nie stwierdził żadnych nieprawidłowości w analizowanych oświadczeniach. 
Ponadto poinformował, że Wojewoda Pomorski pismem znak: IN.2113.97.882.2011.BK z 
dnia 19 maja br. przekazał oświadczenie majątkowe Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady 
Gminy celem umieszczenia ich w Biuletynie Informacji Publicznej. Od dnia 26 maja br. 
oświadczenia te są umieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej w Starym Polu. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 

  
Ad.17. 
 Na zgłoszone zapytania odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta i tak: 

− przejście dla pieszych w Starym Polu - nawet obiecano, że zostaną w tym roku 
wymalowane pasy na jezdni. Zmieniono zdanie, bo trzeba było zrobić projekt. 
Obiecują, że w przyszłym roku zrobią.  

− ulica Jana Pawła – jeżdżą 3 samochody ciężarowe. Komendant Straży Gminnej 
rozmawiał z kierowcami. Kierowcy obiecali dostosować się do mieszkańców. Jeździć 
mają wolniej.  Mają starać się ulicę Jana Pawła omijać jadąc z ciężarem. 

Radny Paweł Kurkowski miał zapytanie, czy jest jakieś ograniczenie tonażowe dla 
samochodów na ulicy Jana Pawła. 
Zastępca Wójta odpowiedział, że samochodom tym nie wolno parkować na drodze. 
Radny Bogdan Jerszyński miał zapytanie o niedokończone pobocze w Ząbrowie. 
Wójt odpowiedział, że są prowadzone rozmowy na rozwiązanie tego problemu. Będzie to w 
jakiś sposób zrobione. Odnośnie drogi brukowej w Ząbrowie - niestety nie było więcej 
pieniędzy, aby zrobić w całości drogi w Ząbrowie.  
  
Ad.18. 

W komunikatach pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który podziękował 
GOKiS za zorganizowanie otwarcia roku kulturalnego. 

Głos zabrał Pan Sebastian Szydłowski, który opowiedział o działalności hufca oraz w 
imieniu byłego komendanta o wyjeździe, który odbył się 20.10 br. Powiedział o 
zamierzeniach hufca. 



 8 

Pan Tadeusz Burdyński zaprosił na imprezy organizowane przez GOKiS w 
listopadzie. Zwrócił się z prośbą do sołtysów o wywieszenie plakatów i rozpromowanie 
imprez na sołectwach.  

Pani Barbara Żołędziewska poinformowała, że 4.11 br. GOPS otrzyma 15 ton 
żywności. Prosiła o pomoc przy rozładowaniu żywności. Żywność będzie rozdane tylko 
osobom, które korzystają z pomocy społecznej i mieszczą się w granicach kryterium 
dochodowym. Chcieliby rozdać żywność w listopadzie ze względu na brak chłodni. 

Wójt poinformował, że w projekcie budżetu powiatu znajdą się prawdopodobnie 
pieniądze na remont drogi powiatowej Kaczynos Ząbrowo. Zostanie on wyremontowany przy 
pomocy środków gminy. 

Radny Mieczysław Tamaka miał zapytanie, czy będzie kultywowana tradycja 
sprzątania cmentarza przez harcerzy. 
Pan Sebastian Szydłowski odpowiedział, że harcerze bada sprzątać 

Przewodniczący Rady zaapelował, aby zaświecić na bezimiennej mogile znicz. 
Nikt więcej nie zabrał głosu. 
 
Ad.19. 

Protokół nr IX/11 z sesji Rady Gminy z dnia 27 września 2011 r. został zatwierdzony 
– 10 za, 1 wstrzymany (nie przeczytał protokołu), 3 osoby nieobecne. 
 
Ad.20. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął X sesję Rady 
Gminy o godz. 1615. 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady 
Jadwiga Staniszewska      Jan Pawlina 


